
PROTOKÓŁ Nr XVIII/12
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

29 maja 2012 roku
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy.
oraz
• p.o. Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu mł. inspektor Krzysztof Nowak,
• Kierownik Rewiru Dzielnicowych  Bojanowie  asp. sztab. Andrzej  Pochyły,
• Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu bryg. Sławomir Rojda,
• Rafał Sołtysiak pracownik Urzędu Miejskiego w Bojanowie ds. ochotniczych straży 

pożarnych,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 
uczestniczy 14  radnych  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XVIII sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XVIII   sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr XVII/12  z sesji odbytej w dniu 27 marca 2012  roku .
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
7.Przyjęcie informacji w sprawie:

1) stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo,
2) stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie Bojanowo,
3) przygotowania placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku dla  

dzieci i młodzieży.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
1)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 1 położonego  
w Giżynie 34,

1



2)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanych  
położonych w Czechnowie,
3)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  lokalu użytkowego nr 3 położonego w 
Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 15,
4)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Golinie Wielkiej.
5)wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Czechnowie,
6) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem,  
prowadzącym jest Gmina Bojanowo,
7)uchwalenia „Programu przeciwdziałania rakowi szyjki macicy wśród dziewcząt w Gminie  
Bojanowo”,
8)zaciągnięcia pożyczki na zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury: Przebudowa i  
remont świetlic wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka,  
Gościejewice”,
9) zaciągnięcia pożyczki na zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury: budowa świetlicy  
wiejskiej w Giżynie”,
10) udzielenia pomocy finansowej w 2012  roku dla Powiatu Rawickiego,
11) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 – 2023,
12) zmian budżetu na 2012 rok,

9. Podjęcie Stanowiska w sprawie alokacji Zespołów Ratownictwa Medycznego 
w powiecie rawickim.
10. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za 2011 
rok.
11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12.Wolne głosy i wnioski.
13.Zakończenie.

Za przedstawionym przez Przewodniczącego Jagodzińskiego wnioskiem głosowało 
14 radnych – wszyscy „za”.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr XVII/12  z sesji odbytej w dniu 27 marca 2012  roku .

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 marca 2012 roku 
nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne, przewodniczący obradom postanowił nie odczytywać 
protokołu.
Za powyższym wnioskiem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”. 
Protokół Nr XVII/12 Rady Miejskiej w Bojanowie z ,dnia 27 marca 2012 przyjęto bez 
odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Pierwszy głos zabrał radny Zygmunt Maćkowiak, który żądał wyjaśnień  w sprawie 
nieczynnego hydrantu w miejscowości Wydartowo I, gdyż  podczas ostatniego pożaru, (który 
miał miejsce w posesji pana radnego Maćkowiaka) był problem z wodą.

Drugie pytanie zadał radny Jarosław Bartkowiak, który zapytał o kontynuację 
budowy ścieżki rowerowej w Golinie Wielkiej.
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Radny Rady Powiatu Rawickiego pan Wiesław Ceglarek,  poruszył następujące tematy:
- kwestia kojców dla bezdomnych psów ; co się dzieje jeśli jest  nadmiar; psów, 

zaapelował również do mieszkańców o dokarmianie wyłapanych zwierząt,
w dniu 25 kwietnia 2012 roku pan radny Ceglarek uczestniczył w spotkaniu z 

zakończeniem budowy drogi S5, przedstawiciel firmy  Alpine Bau, który poinformował, iż 
przewidywane  zamknięcie  budowy drogi S5 odbędzie się do września 2013 roku.

prośba o przycinanie drzewostanu na terenie gminy, aby w razie nawałnicy jaka miała 
miejsce w 2009 roku,  zbyt wysokie i rozłożyste korony drzew nie przyczyniły się do 
większych szkód.

Radny Leszek Janowicz poprosił o informację, czy Gmina Bojanowa uczestniczy 
w rozmowach negocjacyjnych z pracownikami firmy Bumadex, którzy od początku roku nie 
otrzymali swoich uposażeń.

Radny Jan Kubis zapytał o aktualne informacje dotyczące  Funduszu Poręczeń 
Kredytowych w Gostynie – w szczególności o  sprawozdanie.
Drugą sprawą jaką poruszył pan radny był sprawa odpadającego tynku na murze przy parku 
im. Kosynierów Wielkopolskich w Bojanowie- kto to naprawi?

Do pkt. 5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński zapoznał 
uczestników sesji z reprezentacją Rady w okresie międzysesyjnym – załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt. 6     Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o   
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz przedstawił Zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji tj. od dnia 
27 marca 2012 roku:

1.Zarządzenie Nr 126/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 marca 2012 roku w sprawie zmiany  
planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań  
zleconych gminie ustawami na 2012 rok,
2.Zarządzenie Nr 127/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 kwietnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu użytkowego nr 5 położonego w 
Bojanowie przy ulicy Rynek 26,
3.Zarządzenie Nr 128/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 kwietnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji,
4.Zarzązenie Nr 129/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 kwietnia 2012 roku w sprawie  
wyznaczenia miejsc na bezpłatne umieszczenie urzędowych obwieszczeń wyborczych oraz  
plakatów komitetów wyborczych,
5.Zarządzenie  Nr 130/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 5 kwietnia 2012 roku w sprawie  
zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego,
6.Zarządzenie Nr 131/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 kwietnia 2012 roku w sprawie  
zmian budżetu na 2012 rok,
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7. Zarządzenie Nr 132/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 kwietnia 2012 roku w sprawie  
zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych  
zadań zleconych gminie ustawami na 2012 rok,
8.Zarządzenie Nr 133/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 25 kwietnia 2012 roku w sprawie  
powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Domu Kultury w Bojanowie,
9.Zarządzenie Nr 134/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 25 kwietnia 2012 roku w roku w 
sprawie zmian budżetu na 2012 rok,
10.Zarządzenie Nr 135/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 kwietnia 2012 roku w sprawie  
zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych  
zadań zleconych gminie ustawami na 2012 rok,
11. Zarządzenie Nr 136/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 2 maja 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Gołaszynie oznaczonej jako działka ew. nr 288/4,
12.Zarządzenie Nr 137/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 2 maja 2012 roku w sprawie  
powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej,
13.Zarządzenie Nr 138/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 maja 2012 roku w sprawie  
powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej,
14.Zarządzenie Nr 139/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenia  zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu ,trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji,
15. Zarządzenie Nr 140/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2012 roku w sprawie komisji  
przetargowej na dzierżawę stawu położonego na terenie wsi Trzebosz oznaczonego jako  
działka ew. nr 302.
16.Zarządzenia Nr 141/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2012 roku w sprawie  
powołania  komisji przetargowej na dzierżawę stawu położonego na terenie wsi Trzebosz  
oznaczonego jako działka ew. 306.
17.Zarządzenie Nr 142/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 maja 2012 roku w sprawie  
ustalenia stawek opłat za odbieranie odpadów komunalnych,
18.Zarządzenie Nr 143/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 maja 2012 roku w sprawie  
ustalenia stawek czynszu za 1m2 powierzchni użytkowej lokali wchodzących w skład  
mieszkaniowego zasobu Gminy Bojanowo.

Burmistrz Zuter zapoznał zebranych w reprezentacja Rady w okresie międzysesyjnym jak 
w załączniku nr 3 do protokołu. W uzupełnieniu informacji uczestnicy obrad zostali 
zapoznani z następującymi sprawami:

1) trwają intensywne prace związane z budową boiska „Orlik”; termin 
zakończenia inwestycji zaplanowano na 4 sierpnia 2012 roku,

2) w dniach od 10 – 13 maja br. odwiedziła nas pięcioosobowa grupa pań z 
Ukrainy; goście mieli okazję zapoznać się z charakterystyką naszego regionu, 
specyfiką samorządności w Polsce, poziomem edukacji a także organizacją 
spraw związanych z pomocą osobom niepełnosprawnym,

3) odbyło się spotkanie z grupą osób protestujących, które nie otrzymały 
wynagrodzeń za prace na drodze S5,

4) został sprzedany grunt przy markecie „Dino” w Gołaszynie; 
najprawdopodobniej powstanie tam pawilon handlowy „Biedronka”,

5) budynek po byłej aptece na Rynku został sprzedany; nabyła go firma 
„Dworecki’ z zamiarem zaadaptowania na sklep mięsny,
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6) w dniu 27 maja odbyło się  Święto Samorządowca; z tej okazji pan Burmistrz 
złożył wszystkim radnym, sołtysom i pracownikom Urzędu obecnym na sesji, 
okolicznościowe życzenia.

7.Przyjęcie informacji w sprawie:
1 stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo,  

Głos zabrał Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu pan 
Sławomir Rojda. 
W związku z tym, iż radni otrzymali obszerne sprawozdanie pisemne w tym zakresie – 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, pan Komendant skupił się na najważniejszych 
zagadnieniach. Niewątpliwie priorytetem i elementem, którym może pochwalić się rawicka 
jednostka jest czas dojazdu (ochotniczej oraz zawodowej grupy)  do miejsca zdarzenia. 
Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy stanowi 
załącznik nr 5.

Po krótkiej informacji Państwo radni przystąpili do zadawania pytań. Pierwszy 
głos zabrał radny Maciej Kazior, który zapytał o ilość alarmów fałszywych – tym 
zgłoszonych złośliwie oraz jak wygląda stan przygotowań straży na EURO 2012.
Pan Rojda wyjaśnił, iż w roku 2011 było 8 alarmów fałszywych, w tym 1 złośliwy.
W kwestii zabezpieczenia EURO 2012 Komendant poinformował, iż poszczególnym 
jednostkom zostały przypisane zadania polegające na zabezpieczeniu tras komunikacyjnych.

Radny Stanisław Tomiczak zapytał o wartość szacunkową   w złotych jednej  akcji 
ratowniczo – gaśniczej.
Komendant Rojda wyjaśnił, iż takie statystyki nie są prowadzone. Koszt akcji zależy również 
od warunków w jakich zmuszeni są pracować strażacy- czy jest to zdarzenie drogowe czy 
pożar. Po krótkich obliczeniach podano kwotę – około 7.000 zł.

Kolejne pytanie – tym razem skierowane do pana burmistrza Zutera – zadała radna 
Ewa Szczepaniak, która zapytała o zakup samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Gościejewicach.
Burmistrz wyjaśnił, iż samochód dla straży nie jest ujęty w planach finansowych. 
Gościejewice są w takiej sytuacji, gdyż w razie jakiegokolwiek zdarzenia, ten teren obsługują 
jednostki z Bojanowa i Sowin.

Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytała jaka powinna być 
odległość między hydrantami.

Komendant Sławomir Rojda wyjaśnił, iż przepisy mówią o 150 m.
Radny Jan Kubis zwrócił się do pana Rafała Sołtysiaka o podanie kwot 

ekwiwalentów kierowców OSP i komendanta gminnego.
Pan Rafał Sołtysiak  poinformował, iż komendant gminny otrzymuje za gotowość 180 zł 
miesięcznie, natomiast kierowcy Krajowego Systemu Gaśniczo –  Ratowniczego
 (3 kierowców) – 150 zł miesięcznie, kierowca z OSP Sowiny – 130 zł miesięcznie, natomiast 
pozostali kierowcy 120 zł w skali miesiąca.
Pan Sołtysiak wyjaśnił również, że jednostka w Gościejewicach pomimo tego, iż nie 
posiadana samochodu jest także doposażana w innych sprzęt.
Z wypowiedzią pana Sołtysiaka nie zgodził się radny Szalkowski, który cytując artykuł z 
2008 umieszczony w „Życiu Rawicza”, odniósł się do planów kupna samochodu strażackiego 
dla Gościejewic.
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Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński poddał pod ocenę 
informację dotyczącego bezpieczeństwa pożarowego w gminie. Za pozytywną oceną 
sprawozdania głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”.

7.Przyjęcie informacji w sprawie:
2) stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie Bojanowo,

Obecny na sesji Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu mł. inspektor 
Krzysztof Nowak poprosił o złożenie ustnej informacji Kierownika Rewiru asp. sztab. 
Andrzeja Pochyłego. Ponieważ kierownik Rewiru był gościem na  posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady, i tam przedstawił obszerną informację na temat bezpieczeństwa w gminie, na 
sesji skrótowo złożył informację na ten temat.
Gmina Bojanowo zajmuje drugie miejsce w powiecie pod względem wskaźnika 
przestępczości. Wpływ na ten wzrost ma inwestycja na S5 – wzrosła ilość kradzieży i 
przestępstw po alkoholu. 
Na ilość wykroczeń mają .wpływ częste kolizje przy markecie „Dino” w Gołaszynie, co daje 
negatywne odzwierciedlenie w policyjnej statystyce.
Pytań do Komendanta Powiatowego Policji i Kierownika Rewiru nie było. 
W końcowej części tego punktu obrad głos zabrał radny Rady Powiatu Rawickiego pan 
Wiesław Ceglarek.  Podziękował przedstawicielom policji za zabezpieczenie imprez 
kulturalnych i sportowych, za przybycie na każdą interwencję; w szczególności dla pana 
Rafała Klemczaka za ochronę na każdym meczu „RUCHU”.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
Przewodniczący obradom poddał pod  głosowanie przedstawione sprawozdanie. Za 
pozytywnym przyjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”.

7.Przyjęcie informacji w sprawie:
3)   przygotowania placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku dla   
dzieci i młodzieży.

Informacja na   temat przygotowań placówek szkolnych i pozaszkolnych do 
realizacji wypoczynku letniego dzieci młodzieży została omówiona na posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 roku.
Informacja
Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie stanowi załącznik nr 7 
do protokołu,
Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu,
Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu,
Gimnazjum im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Bojanowie załącznik nr 10 do protokołu,
Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie załącznik nr 11 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
          1)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 1  
położonego w Giżynie 34,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
22 maja 2012 roku. Państwo radni uwag nie wnieśli. Przewodniczący obrad odczytał projekt i 
zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni  - 14 
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„za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 1 położonego w Giżynie 
została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
2) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości  

niezabudowanych położonych w Czechnowie,

Projekt został zaopiniowany na Komisjach Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 roku. 
Pytań i uwag nie było, w związku z powyższym przewodniczący Jagodziński zarządził 
głosowanie nad uchwałą. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”.
Uchwała rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanych położonych w 
Czechnowie została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
3)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  lokalu użytkowego nr 3  

położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 15,

Do treści uchwały przedstawionej na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
22 maja 2012 roku uwag nie było; przewodniczący Rady po odczytaniu jej treści zarządził 
głosowanie. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  lokalu użytkowego nr 3 
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 15, głosowali wszyscy radni – 14”za”.
Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
4) )wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości  

niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej.

Projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 
roku. Uwag  nie wniesiono. Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały i przystąpiono 
do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni 14 „za”. 
Uchwała rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w Golinie 
Wielkiej stanowi załącznik nr 15  do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości  

niezabudowanej położonej w Czechnowie,

Radny –pan Zygmunt Maćkowiak – zapytał cyt. „ co to jest za nieruchomość ?”.
Burmistrz Józef Zuter wyjaśnił, iż jest to grunt pod drogę przejazdową do biogazowni.
Więcej pytań nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał treść uchwały i przystąpiono do 
głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na obradach radni – 14 „za” .
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Czechnowie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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8. Podjęcie uchwał w sprawie:
6)   ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem,   

prowadzącym jest Gmina Bojanowo,

Projekt był tematem posiedzenia Komisji stałych Rady w dniu 22 maja 2012 roku W 
związku z tym, iż do przedmiotowego aktu prawnego uwag nie wniesiono prowadzący obrady 
pan Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem 
uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”. 
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Bojanowo stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
7)  uchwalenia „Programu przeciwdziałania rakowi szyjki macicy wśród dziewcząt w   

Gminie Bojanowo”,

Państwo radni na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 projekt 
omówili. Uwag nie wniesiono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady pan Maciej 
Jagodziński odczytał jego treść. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
29 maja 2012 roku w sprawie uchwalenia „Programu przeciwdziałania rakowi szyjki macicy 
wśród dziewcząt w Gminie Bojanowo”, głosowali wszyscy obecni na obradach – 14 „za”. 
Powyższa Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
8) zaciągnięcia pożyczki na zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury:  

Przebudowa i remont świetlic wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina  
Wielka, Gościejewice”,

Treść uchwały była tematem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 
roku. Uwag nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał jej treść i przystąpiono do 
głosowania. Za jej pojęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” . Uchwała 
Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury: Przebudowa i remont świetlic wiejskich: 
Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka, Gościejewice”, uchwała stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
9) zaciągnięcia pożyczki na zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury: budowa 

świetlicy wiejskiej w Giżynie”,

Projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 22 maja br. 
Uwag nie było. Przewodniczący obradom, po odczytaniu treści uchwały poddał ją pod 
głosowanie. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki na zadanie „Społeczność wiejska bliżej kultury: budowa 
świetlicy wiejskiej w Giżynie”, głosowali wszyscy radni – 13 „za” (radny Zygmunt  
Maćkowiak podczas głosowania chwilowo opuścił obrady).
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
10)udzielenia pomocy finansowej w 2012  roku dla Powiatu Rawickiego,
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Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść Uchwały. Pytań nie było. 
Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w 2012 roku dla Powiatu Rawickiego podjęto jednogłośnie – 14 ‘za”
- i stanowi ona załącznik nr 21 do protokołu.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
11) ) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 –  

2023,

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska poinformowała o zmianach jakie zostały 
wprowadzone  do projektu uchwały od posiedzenia Komisji w dniu 22 maja br. Była to 
dotacja przekazana na dożywianie.
Pytań nie było. Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały i przystąpiono do 
głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w 
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2023 głosowali wszyscy 
radni – 14 „za” . Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
12) zmian budżetu na 2012 rok,
Pani Skarbnik wyjaśniła, iż sytuacja jest adekwatna do zmian naniesionych w 

poprzedniej uchwale. Pytań nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał treść uchwały i 
przystąpiono do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”. Uchwała Rady 
Miejskiej w  Bojanowie z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie zmian budżetu na 2012 rok 
została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie Stanowiska w sprawie alokacji Zespołów Ratownictwa Medycznego 
w powiecie rawickim.

W związku z planowanymi przez Wojewodę Wielkopolskiego zmianami dotyczącymi 
alokacji Zespołów Ratownictwa Medycznego, radni Rady Miejskiej w Bojanowie 
wypracowali Stanowisko dotyczące powyższych zmian. Absolutnie nie zgadzają się z 
propozycją przedstawioną przez pana Wojewodę. Również Rady Gmin i Miast samorządów, 
których te zmiany dotyczą, podjęły stosowne stanowiska, mające na celu zapewnienie 
komfortu w zakresie ratowania zdrowia i życia ludzkiego.
Na posiedzeniach  Komisji Stałych Rady w dniu 22 maja 2012 roku Państwo radni nanieśli na 
projekt tegoż dokumentu stosowne zmiany i w tej wersji Stanowisko zostało przedstawione 
Radzie. 

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść wypracowanego 
dokumentu i zarządził głosowanie. Za podjęciem Stanowiska Rady Miejskiej w Bojanowie w 
sprawie alokacji Zespołów Ratownictwa Medycznego w powiecie rawickim głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za’. Powyższe Stanowisko stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu.

Do pkt. 10. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Bojanowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 
publicznego za 2011 rok
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Działając zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie Burmistrz przedłożył Wysokiej Radzie Sprawozdanie  
z realizacji Programu Współpracy Gminy  Bojanowo z organizacjami pozarządowymi za rok  
2011.
Przewodniczący Rady odczytał treść sprawozdania, pytań nie było. Kserokopie sprawozdania 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Do pkt. 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Głos zabrał Burmistrz Bojanowa Józef Zuter. Ustosunkował się do uwag radnego 
Zygmunta Maćkowiaka dotyczącego nieczynnego hydrantu w miejscowości Wydartowo I.
Zdaniem radnego brakujący hydrant utrudnił akcję gaśniczą podczas pożaru, jaki miał miejsce 
na posesji pana radnego Maćkowiaka.
Burmistrz wyjaśnił, iż na terenie gminy Bojanowo mamy około 330 hydrantów. Z tego około 
5 % jest nieczynnych. W miejscowości Wydartowo I na 13 hydrantów, 11 jest sprawnych. 
Zachowane są również wymagane odległości (150 m)  umiejscowienia jednego hydrantu od 
drugiego Środki finansowe jakimi dysponuje Zakład Wodociągów i Kanalizacji nie pozwala 
na tego typu naprawy. Usuwane są awarie gdzie dostęp wody jest odcięty, cyt. „przy tych 
cenach wody jakie ustalone są w naszej gminie nie stać nas na tego typu naprawy”.
Burmistrz nadmienił również, iż w miesiącu czerwcu będzie ustalana nowa stawka cen wody, 
prosił aby Państwo radni wzięli to pod uwagę i podjęli uchwałę, w której stawka spowoduje 
znaczny wzrost wpływów, co jednocześnie wpłynie na stałą konserwację urządzeń będących 
w administrowaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. 
Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji pan Marek Dudziak wyjaśnił również, iż nie 
tylko środki finansowe mają wpływ na tego typu sytuacje. Problem stanowi zbyt skromna 
kadra; jednakże na zatrudnienie dodatkowej osoby brakuje środków finansowych.
Radny Marcin Mróz cyt. „95 % hydrantów jest sprawnych; kiedy i kto dokonał przeglądu 
sprzętu. Koło mojej posesji jest nowy hydrant , który ma ukręconą pokrywę. Kiedy będzie 
naprawiony?”.
Radna Ewa Szczepaniak zaproponowała, aby kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 
w  Bojanowie przygotował informację na temat przeglądu wszystkich hydrantów na terenie 
gminy Bojanowo. 
W związku z powyższym Burmistrz Bojanowa zobowiązał pana Dudziaka do przygotowania 
tej informacji i przekazania jej w formie pisemnej Państwu radnym.

Odpowiadając radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi w sprawie dokończenia budowy 
ścieżki rowerowej w Golinie Wielkiej, Burmistrz wyjaśnił, iż w tym roku powyższa 
inwestycja nie będzie kontynuowana.

Radnemu Powiatowemu  Wiesławowi Ceglarkowi Burmistrz wyjaśnił, iż;
- w kwestii bezdomnych psów – przybędzie nam jeszcze jeden kojec. Bezdomne pieski 
znajdują schronienie na oczyszczalni ścieków, Gmina zakupuje dla nich pokarm, to nie 
generuje tak wysokich kosztów jak w profesjonalnym schronisku. 
- w sprawie przycinania drzewostanu Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż  prowadzimy dość 
intensywną docinkę na terenie gminy, jednakże w wielu przypadkach zależy od decyzji 
Konserwatora Przyrody.

Radnemu Leszkowi Janowiczowi Burmistrz wyjaśnił, iż jest w kontakcie z 
pracownikami firmy Bumadex, która zalega z kilkumiesięcznymi wypłatami swoim 
pracownikom. W ramach protestu zdesperowani pracownicy chcą blokować krajową „5”.
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Burmistrz jest w kontakcie z Komendantem Powiatowym Policji w Rawiczu, gdyż blokada 
tego typu dróg wymaga uzgodnień z policją. O wszelkich decyzjach dotyczących tej 
kontrowersyjnej sprawy zostaną bojanowscy radni poinformowani.

W kwestii sprawozdania z Funduszu poręczeń Kredytowych w Gostyniu, Burmistrz 
poinformował, iż powyższy dokument jest do wglądu w Biurze Rady, natomiast odpadający 
tynk na murze, przy parku Kosynierów zostanie naprawiony przez Gminę. 

Do pkt. 12 Wolne głosy i wnioski.

Głos zabrała pani sołtys  Wydartowa I Wieńczysława Barteczka. Nie zgodziła się z 
pismem jakie otrzymali sołtysi, w którym zobowiązano ich do opieki nad placami zabaw na 
wioskach. Zdaniem pani sołtys jest to „zrzucenie” odpowiedzialności na włodarzy wsi.
Odpowiedzialnymi za place zabaw powinni być wyznaczeni pracownicy urzędu.
Burmistrz  wyjaśnił  pani  Barteczka,  iż  właśnie  dla  bezpieczeństwa  sołtysów  powinni 
sprawdzać elementy zamontowane na placu. Nikt nie wymaga od nich znajomości technicznej 
urządzeń, jednakże  w razie jakiegokolwiek zdarzenia protokół kontroli zabezpieczy ich przed 
odpowiedzialnością  karną.  Burmistrz  Zuter  obiecał,  iż  na  najbliższej  naradzie  sołeckiej 
sprawy kontroli placów zabaw zostaną szczegółowo omówione.

Kolejną  osobą,  która  zabrała  głos  w  tym  punkcie  był  radny  pan  Franciszek 
Wieremiejko. Zauważył, iż w informacji o imprezach kulturalnych na terenie gminy zabrakło 
wzmianki o święcie Zespołu Szkół Rolniczych w Bojanowie. 
Burmistrz wyjaśnił, iż 90 –lecie szkoły jest imprezą zamkniętą. W ulotce wymienione zostały 
tylko i wyłącznie te wydarzenia kulturalne, których organizatorem jest Gmina.
Korzystając z okazji, radny Dariusz Sikora – dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych 
w Bojanowie, poinformował o święcie 90 –lecia instytucji.  Zapoznał uczestników obrad z 
programem imprezy,  a  także  wymienił  znamienitych  absolwentów  szkoły,  którzy  wezmą 
udział w imprezie.

Burmistrz  Zuter  udzielił  informacji  na  pytanie  zadane przez  radnego Jana  Kubisa, 
dotyczące dzierżawy gruntów należących do gminy – załącznik nr 21 do protokołu.
Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o dzierżawcę gruntu znajdującego się  przy oczyszczalni 
ścieków. Burmistrz wyjaśnił, iż nie poda personaliów dzierżawcy, gdyż jest to objęte ochroną 
danych osobowych.
Radny Marcin Mróz zawnioskował o namalowanie przejścia dla pieszych na początku Goliny 
Wielkiej.
Burmistrz  wyjaśnił,  iż  była  taka  sugestia  z  jego  strony,  ale  Generalna  Dyrekcja  Dróg 
Krajowych i Autostrad nie wyraziła na to zgody.
Przewodniczący  Rady  pan  Maciej  Jagodziński  rozdał  Państwu  radnym  oświadczenia 
majątkowe celem uzupełnienia danych oraz poinformował,  iż posiedzenia Komisji  Stałych 
Rady odbędą się w dniu 19 czerwca br. a XIX sesja Rady Miejskiej dnia 26 czerwca br.

Do pkt. 13 Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  przewodniczący  Rady  pan  Maciej 
Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął XVIII sesję o godz. 13.10.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora inspektor (-) Maciej Jagodziński
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